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NS gaat een deel van zijn vastgoed afstoten en de activiteiten op stations meer aan de markt overlaten. Zo
moeten de stations ‘economische broedplaatsen’ worden, zegt directievoorzitter Timo Huges in Het
Financieele Dagblad.

NS denkt na over een concept waarbij de vervoerder zelf minder doet, zegt Huges. Hij nodigt retailers,
vastgoedontwikkelaars en andere vervoerders uit om daarover te komen praten. “De stations zijn van
iedereen.”

NS wil zich meer richten op zijn kernactiviteit, waarbij de reiziger centraal staat. Nu wordt zo’n veertig procent
van de werkzaamheden in stationswinkels door het personeel van NS gedaan. “Waarom moet NS hamburgers
bakken?”, vraagt Huges zich af. De vervoerder wil wel de regie houden over het winkelgebied, om bijvoorbeeld
te voorkomen dat er ‘dertien patatkramen naast elkaar’ komen.
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